

## Protokoll fört vid styrelsemöte

200416 kl: 20,00 telefon

Närvarande: Göran Svensson, Ulf Jernström, Dan Hoff, Mia Strömstedt, Lars-Erik Söderström

§1. Ordförande Göran öppnade mötet

§2. Dagordningen godkändes

§3. Corona, Lars-Erik har pratat med generalsekreterare Anna på förbundet, 2 direktiv har kommit från förbundet som är ganska strama from Mars, men FB vill hjälpa distrikten så dom kan ha nån form av verksamhet.

Om man ska ha utbildning, MÅSTE man ha stora lokaler så man kan sitta med bra avstånd, inga grupp arbeten, alla ska vara friska, både deltagare och alla som jobbar, toaletter m.m. ska städas ofta.

-tävlingsskalender, Inga tävlingar i Maj godkänns!

-utbildningar, om man kan skapa rätt förutsättningar, lokal, deltagare, följa reglerna m.m så kan man ha utbildning.

-träningar, är ok.

-klubbar, får brev, Dan lägger ut på hemsidan, Lars-Erik skriver ihop ett dokument, skickar till Mia som ev. kompletterar, sen skickas det till Anna på FB, innan det läggs ut.

§4. VMT ska ha telefonmöte den 23/4 kl. 18,00, dom ska bland annat ta upp svenska rallyt, Göran ringer Stefan Magnusson och kollar ifall han få delta.

§5. Ungdomsgruppen, vi har inga som sitter i den gruppen, vi vill ha någon från Ö-vik, Ö-sund, S-vall, SLMK, spridda över hela distriktet.

Mia kollar, Ö-vik, Ö-sund och SLMK, Göran kollar S-vall

§6. Tävlingskalenders förslaget, 30/4 är senaste inlämningsdag, 3st klubbar har hitintills svarat. Mia skickar ut igen till alla klubbar.

§7. Övriga frågor, DOG gruppen har fått frågan om det går att flytta fram FBs årsmöte? Vi avvaktar svar

§8. Ordförande avslutande mötet

Göran Svensson  
Ordförande

Mia Strömstedt  
Sekreterare